
Protokoll ordinarie föreningsstämma 2018-06-14 kl. 08,00 

Plats: Lokal nr:5, Svetsarvägen 1A Kallhäll 

 

1. Val av ordförande vid stämman: Stefan Lenell valdes. 

2. Anmälan av ordförandens val av protokollförare: Helena Pettersson valdes att 
föra protokoll. 

3. Godkännande av dagordning: Dagordning godkändes. 

4. Upprättande av förteckning över närvarande medlemmar samt godkännande 
av listan som röstlängd: Förteckning upprättades samt godkändes som röstlängd med 
1 person 1 röst. Närvarande: Stefan Widlund, Peter Cederquist, Birre Bijar Sharif, Johan 
Kindström, Helena Pettersson och Stefan Lenell. 

5. Val av justeringsmän: Birre och Stefan W. utsågs att justera protokoll. 

6. Fråga om kallelse till stämman behörigen skett: Kallelse utskickad i rätt tid enligt 
stadgar och godkändes. 

7. Föredragning av årsredovisningen: Johan Kindström gick igenom årsredovisningen 
och svarade på frågor. 

8. Föredragning av revisionsberättelsen: Genomgången och godkänd. 

9. Beslut om fastställelse av resultat- och balansräkningen: Godkänd. 

10. Beslut om dispositioner beträffande vinst eller täckande av förlust enligt 
den fastställda balansräkningen: Enligt årsredovisning, godkänd. 

11. Beslut om ansvarsfrihet för styrelseledamöterna: Beslutades att ge styrelsen 
ansvarsfrihet. 

12. Fråga om arvode: Godkändes att styrelsen får arvode enligt förslag. 

förslag styrelsearvode per år per 
möte 

   
   
ordförande eller motsvarande 8 000kr 600 kr 
ledamöter ordinarie 5 000kr 500 kr 



13. Val av styrelseledamöter jämte suppleanter och i förekommande fall beslut 
om antal: Val att fortsätta med 5 ordinarie ledamöter. Avgick: Peter Cederquist och Johan 
Kindström. Valdes: Stefan Widlund, Birre Bijar, Helena Pettersson, Tony Juhlén och Stefan 
Lenell. Omval varje år. Styrelsen beslutar om vem som tar över efter Johan Kindström på 
styrelsemöte. 

14. Val av revisorer: Fortsätta med Jonas Göransson på BDO. 

15. Övriga frågor: Inga övriga utöver punkt 1 nedan. 

1. Parkringar samt gemensam mark övre gavel: Styrelsen har haft för avsikt att göra något 
med marken som gynnar alla medlemmar. Dock så visade Peter Cederquist papper på att 
han har rätt till att använda mark enligt en karta som framfördes. Styrelsen diskuterar 
vidare utifrån informationen som framkom. 

16. Stämmans avslutande: avslutades. 

 

 

 

Stefan Lenell________________________________________________________ 

 

 

Stefan Widlund_____________________________________________________ 

 

 

Birre Bijar_______________________________________________________ 
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